



天地圖書 2017 年書展新書推介座談會 —— 《佬文青律師》

本所李偉民律師在 20 年後，再有新書出版，新書為散文集，出版社為天地圖書。

天地圖書現誠意邀請閣下在香港書展期間，如有空，可以參加李偉民律師的講座「跨界別作家血淚史」：

日期: 2017 年 7 月 22 日 (星期六)
時間: 2pm - 330pm
地點: 香港會議展覽中心舊翼會議室 S224-225
網上報名: www.hkbookfair.com/seminar_hkculture

新書在各大書店出售，感謝支持。

Our Mr. Maurice Lee will release a new book, which is a collection of articles, after 20 years of his last publication. Publisher is Cosmos Books.

You are cordially invited by Cosmos Books to attend his seminar 「跨界别作家血泪史」 (Cross-Discipline Writer):

Date: 22nd July 2017 (Saturday)

Time: 2pm - 3:30pm

Venue: Hong Kong Convention and Exhibition Centre Meeting Rooms S224-225

Online registration: www.hkbookfair.com/seminar_hkculture

You can purchase the book from any bookstore in Hong Kong. Thank you for support.

MAURICE WM LEE SOLICITORS

Nothing shall constitute advice to any person by Messrs. Maurice WM Lee Solicitors (Tel: (852) 2537 5833) (Website: www.wmleehk.com)

No person shall rely on the contents without our prior written consent. We assume no liabilities

Copyright © 2017 Maurice WM Lee Solicitors

*本文所载的内容均不构成李伟民律师事务所(Tel: (852) 2537 5833) (website: www.wmleehk.com)的意见
未经我们事先书面同意, 任何人不得使用上述内容 本所不承担有关责任*

© 2017 李伟民律师事务所版权所有

*If you do not wish to receive our newsletter, please contact our Administration Manager at info@wmleehk.com or (852) 2899 6605.
如阁下不欲收取本事务所的通讯, 请电邮至info@wmleehk.com 或致电(852) 2899 6605 与行政经理联络。*